

CATALOGUE No.

S.I.C. - C.T.I.

32-213

131

ANNUAL - ANNUEL



CONFECTIONERY MANUFACTURERS

MANUFACTURIERS DE CONFISERIE

1968

ANNUAL CENSUS
OF MANUFACTURES

RECENSEMENT ANNUEL
DES MANUFACTURES

Published by Authority of
The Minister of Industry, Trade and Commerce

Publication autorisée par
le ministre de l'Industrie et du Commerce

DOMINION BUREAU OF STATISTICS
Manufacturing and Primary
Industries Division

BUREAU FÉDÉRAL DE LA STATISTIQUE
Division des industries manufacturières
et primaires

November - 1970 - Novembre
6507-512

Price - Prix: 50 cents



The contents of this document may be used freely but DBS should be credited when republishing all or any part of it.
Le présent document peut être reproduit en toute liberté pourvu qu'on indique qu'il émane du B.F.S.

CONFECTIONERY MANUFACTURERS
(S.I.C. 131)

MANUFACTURIERS DE CONFISERIE
(C.T.I. 131)

1968

This industry covers those establishments primarily engaged in manufacturing candies, chocolates, coco products, chewing gum and other confectionery such as salted nuts and popcorn.

One hundred and fifty-five establishments manufacturing in Canada were classified to this industry in 1968. These establishments shipped goods of their own manufacture to a value of \$221,499,000 during the year as compared to \$206,392,000 shipped by the 162 establishments classified to this industry in 1967.

While 13 establishments were classified to this industry in British Columbia and the data for British Columbia are not, in themselves confidential, nevertheless the Bureau has had to suppress these data in order to avoid residual disclosure of the data reported for Nova Scotia and New Brunswick where the 9 establishments reporting to this industry are dominated by two.

Cette industrie comprend les établissements qui s'occupent principalement de la fabrication des bonbons, des chocolats, des produits au cacao, de la gomme à mâcher et d'autres articles de confiserie tels que noix salées et mals éclatés.

Cent cinquante-cinq établissements étaient classés dans cette industrie en 1968. Ces établissements ont expédié des marchandises de leur propre fabrication d'une valeur de \$221,499,000 au cours de l'année. En 1967, les expéditions des 162 établissements classés dans cette industrie avaient été de \$206,392,000.

Bien que 13 établissements soient classés dans cette industrie en Colombie-Britannique, et que les chiffres de cette province ne soient pas, en eux-mêmes, confidentiels, le B.F.S. a dû néanmoins supprimer ces chiffres afin qu'on ne puisse pas, par recoupements, connaître les données de la Nouvelle-Écosse et du Nouveau-Brunswick où deux établissements dominent les 9 qui ont fait rapport.

10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24
25
26
27
28
29
30
31
32
33
34
35
36
37
38
39
40
41
42

STATISTICS CANADA LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE STATISTIQUE DU CANADA



1010712897